
Záznam z jednání dopravní komise konané dne 22. 6. 2011 
 

 

 

 

1/ Zahájení: 

- Odsouhlasení programu jednání. Změny ve složení DK: paní Mgr. Věra Měšťánková 

požádala z rodinných důvodů o uvolnění, nový člen Aleš Taitl jmenován usnesením č. 

RMČ16/0284/11.  

  

   

 

2/ Kontrola úkolů z DK ze dne 25.5.2011 

 

 

- Posunutí zastávky ČD cca o 40 m ve směru do centra města – p. Trojan  

Jednání se zúčastnili zástupci MČ Klánovic. Proběhlo jednání se SŽDC a následně 

s nám. primátora Březinou. Pokud by došlo k dohodě s HMP o investičním 

zabezpečení cyklopodjezdu, bude tato varianta podporována. Jinak bude schválena 

varianta s požadavkem na rozšíření podchodu na min. 4 m. 

Úkol trvá 

 

 

- Parkování Rohožník 

Probíhá anketa. Ing. Šponer připravil text dotazníku pro průzkum zájmu o parkování 

v parkovacím domě. Doporučujeme podat informaci o projektu parkovacího domu 

v ulici Žlebská za sídlištěm na pozemcích ve správě MČ (jednopodlažní 

celopodsklepený objekt, 67 uzavřených parkovacích stání).  DK považuje řešení 

dopravy v klidu na sídlišti Rohožník formou parkovacího domu za velmi vhodnou. 

Doporučuje udělat průzkum zájmu o tento typ parkování formou dotazníku. 

Předloženo RMČ samostatným materiálem      

 Úkol trvá 

 

- Světelná signalizace Běchovice 

Starosta MČ Běchovice dal souhlasné stanovisko s přesunutím přechodu na ulici 

Českobrodské na hranici s ulicí Madých Běchovic akce č. 999338. Pan Slezák 

dohodne termín schůzky s ředitelem TSK.  

Úkol       

 

- Úpravu křižovatky Starokolínská x Novolhotská. Bylo dopravní řešení 

odsouhlaseno, bude stanoveno a pí Kozáková požádá TSK o osazení. 

 Úkol trvá 

 

- Chodník Újezd nad lesy – Klánovice – U Smolíků 

RMČ schválila zadání výběrového řízení na dodavatele.  

 

Úkol trvá 

 

 

 



- Přechod přes Staroklánovickou u hájenky u Smolíka do Vidrholce 

Došlo k instalaci dopravního značení – snížení na 50 km/hod. Vzhledem k JUDr. 

Kozáková projednala snížení rychlosti na 50 km/hod. Prověřit možnost zlepšení 

podmínek průchodu pod nadjezdem. Vyšlapaná cesta neodpovídá potřebám pohybu 

pěších a cyklistů. Nutno projednat s vlastníkem pozemků (České lesy a. s.). Projednání  

možností přislíbil pan starosta.  

Úkol trvá  

 

- Čentická obousměrná pro cyklisty 

MČ schválila projekt „zóny 30“ s obousměrným pohybem cyklistů. OMI připravuje 

poptávkové řízení na výběr projektanta komunikace. Bude zadáno dle finančních 

možností příslušné kapitoly. 

Úkol trvá  

 

 

- Jednání se společností ROPID 

Proběhlo dne 16.5.2011, kde byly projednány možnosti  obslužnosti  Blatova 

k železniční stanici Klánovice MHD. Proběhne další schůzka, kde budou řešeny 

konkrétní trasy. Žádáme pana starostu o urgenci termínu jednání. 

Úkol trvá. 

 

- Doplnění zastávek autobusů v ulici Starokolínská – 

Pan Ing. Hájek seznámil s návrhem umístění zastávek (u křižovatky s ulicí Polesnou, u 

Penny). Varianta doplnění 4 zastávek bude předložena ke schválení RMČ před dalším 

stupněm zpracování. Dr. Kozáková bude informovat předkladatele podnětu 

p.Matušku.   

Úkol trvá. 

 

- Požadavek občanů na vložení zastávky v ulici Starújezdská u pošty 

  JUDr. Kozáková podala informaci o stanovisku TSK s tím, že náklady i následná 

údržba by byla MČ. DK doporučuje zvážit zadání studie možnosti umístění zastávky 

MHD poblíž křižovatky s ulicí Domanovickou. Bude součástí jednání s ředitelem 

TSK. 

  Úkol trvá.  

 

- Možnosti výstavby a provozování veřejného osvětlení na chodníku mezi 

zdravotním střediskem a prodejnou Albert na sídlišti Rohožník – bylo  požádáno 

o realizaci OMI MHMP.  

- Úkol se vypouští. 

 

 

3/ Nové úkoly: 

 

 

3/  Na komunikaci Novosibřinské u zastávky Zbyslavská směrem z centra není doposud podle 

     vyjádřen TSK provedena oprava povrchu komunikace. Byla provedena pouze dočasná 

    oprava po zimě. Pí Kozáková bude opět urgovat dopravní značení. 

 

4/ Na komunikaci Novosibřinská u zastávky Zbyslavská směrem do centra po opravě není 

    doposud dokončeno dopravní značení. Pí Kozáková bude urgovat.  



 

 5/  Po nehodě u polyfunkčního domu na hlavní křižovatce je posunutý ochranný pás. Oprava  

     byla požadována od TSK, zajistí pí Kozáková. Zajistilo OMI ÚMČ Praha21.       

 

 6/ Stížnost na parkování v ulici Zlivská – návrh řešení  

      DK doporučuje provádět pravidelné kontroly Městskou policií.  

 

4/ Cyklostezky  

Rada MČ Praha 21 rozhodla o samostatné sekci cyklostezek, která podá jedenkrát za tři 

měsíce informace o cyklostezkách komisi dopravy. 

 

 

 

5/ Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x Starokolínská 

    Byla doplněna světelné signalizace o signál upozorňující řidiče na nebezpečný 

frekventovaný přechod (žlutý blikající panáček upozorňující na nebezpečný přechod). 

     Úkol splněn.  

  

Požadovat u TSK zadání studie na načasování světelné signalizace v zájmu zvýšení 

plynulosti a bezpečnosti průjezdu. KD doporučuje požádat OD MHMP o vypracování 

studie a posléze i projektu na celkové dopravní řešení celé křižovatky s variantou rozšíření 

jízdních pruhů, vyrovnání nivelety a souososti křižovatky. Bude projednáno na schůzce 

s Ing. Dostálem.  

Úkol trvá 

 

 

6/  Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – žádost 

PRE.  

Doporučujeme využít nabídky PRE a pověřit Dr. Berouškovou vytipováním vhodných 

míst a jednáním v dané věci.  

 

7/ Informační dopravní systémy ELTODO v řízení 

     Členové DK se seznámí s informačními systémy a na příštím jednání zváží možnost 

využití   pro fázování dopravy ve směru od Úval.  

   

 

 

Předpokládaný termín dalšího jednání je ve středu  24.8.2011 od 16 hod. v malé zasedací 

místnosti v 1. patře. 

  

 

 
Zapsala: Beroušková 

Schválil: Ing. Hájek 
 

 

 


